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 Protokół nr 131/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 stycznia 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. 

Stajszczak. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 129/2018, 

130/2018. 

 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 129/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 130/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wykonanie 

robót budowlanych na zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1244N Skarlin – 

Lekarty – Nowy Dwór”. 

/na posiedzenie wszedł pan R. Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Kłosowski omówił specyfikację istotnych warunków zamówienia, która stanowi 

załącznik nr 3. Poinformował, że wartość zadania oszacowano na kwotę 4 500 000 zł, okres 

rękojmi wynosi 5 lat, natomiast okres gwarancji wynosi 7 lat. Dodał, że wysokość wadium 

wynosi 10 000 zł, termin składania ofert do 15 lutego 2018r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 

wykonanie robót budowlanych na zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1244N 

Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Sekretarz – Joanna Robaczewska 

3. Członek komisji – Alina Banaszewska 

4. Członek Komisji – Jolanta Jamroży 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było omówienie kwestii dotyczącej 

standaryzacji Domu Dziecka w Pacółtowie. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że pani Wojnarowicz przedstawiła koncepcję 

modernizacji budynku Domu Dziecka. 

Pani Wicestarosta dodała, że w dniu 24 stycznia odbyło się spotkanie zespołu ds. 

standaryzacji Domu Dziecka. Wyjaśniła, że od 1 stycznia 2021r. dom dziecka musi być 

przystosowany dla 14 wychowanków. 

Pani Banaszewska poinformowała, że zgodnie z wytycznymi pokoje dla wychowanków 

muszą być dwu lub trzyosobowe. Ponadto w budynku ma być wydzielone miejsce 

wypoczynkowe z ankesem kuchennym, gdzie młodzież będzie sama przygotowywała posiłki. 

Dodała, że zgodnie ze wstępną koncepcją budynek byłby podzielony pionowo na dwie 

odrębne części, w drugiej części trzeba będzie dobudować klatkę schodową. Nadmieniła, że w 

sytuacji kiedy budynek będzie podzielony na dwie części, musiałby być również dokonany 

podział gruntu. Dodała, że zgodnie z przepisami w budynku nie można wydzielić lokali 

użytkowych. Omówiła kwestię termomodernizacji budynku w kontekście ewentualnego 

podziału budynku. Wyjaśniła, że jeżeli wykonywane prace remontowe niezdędne do  

standaryzacji budynku nie pogorszą wskaźników związanych z termomodernizacją to Urząd 

Marszałkowski może wyrazić zgodę na tego typu prace. Dodała, że w/w instytucja  do każdej 

sprawy podchodzi indywidualnie, więc trudno jej stwierdzić czy wyrazi zgodę na prace 

remontowe. 

Pani Wicestarosta dodała, że zgodnie z informacją przekazaną przez panią Wojnarowicz w 

bezpośrednim sąsiedztwie domu dziecka nie może funkcjonować inna jednostka, natomiast 

drugi dom dziecka może funkcjonować. Dodała, że w placówce przebywa obecnie 22 

wychowanków, 5 wychowanków jest umieszczonych w Młodzieżowych Ośrodkach 

Socjoterapii oraz w Młodzieżowych Ośrodkach Wychwawczych. Ponadto stwierdziła, że nie 

wiadomo jak inne powiaty, z których są umieszczone dzieci w naszym domu dziecka podejdą 

do kwestii standaryzacji ich placówek. 

Pan Starosta stwierdził, że powyższą kwstię trzeba omówić z pracownikami Urzędu 

Marszałkowskiego przy najbliższym wyjeździe do Olsztyna. 

Pan Buliński zapytał, czy w jednym budynku mogą funkcjonować dwa domy dziecka. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że tak mogą funkcjonować w jednym budynku. 

Pan Buliński stwierdził, że jakiś czas temu była informacja, iż nie mogą funkcjonować dwa 

domy dziecka w jednym budynku. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że zgodnie z informacją przekazaną przez panią 

Wojnarowicz będą to dwie odrębne jednostki, ale będzie musiał być dokonany podział 

nieruchomości i gruntu, na którym mieści się obecnie budynek.  
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Pani Wicestraosta dodała, że pani Wojnarowicz poinformowała ich na spotkaniu, iż 

Wojewoda wyraża zgodę na funkcjonowanie dwóch domów dziecka obok siebie. 

Pan Starosta stwierdził, że trzeba dokładnie sprawdzić kwestię funkcjonowania dwóch 

placówek obok siebie oraz kwestię możliwości podziału budynku w kontekście uzyskanego 

dofinasowania z Urzędu Marszałkowskiego na termomodernizację. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wykonanie 

robót budowlanych na zadaniu „Termomodernizacja budynku Domu Dziecka w 

Pacółtowie”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że zmianiły się terminy realizacji inwestycji, rozpoczęcie 

inwestycji przewiduje się na marzec. Ponadto dodała, że zmianiła się wycena na roboty 

budowlane. 

Pani Skarbnik poinformowała, że wartość środków zaplanowanych na realizację zadania jest 

mniejsza niż wartość po wycenie. Dodała, że w budżecie zaplanowano kwotę w wysokości  

433 968,80 zł, natomiast po przeszacowaniu wartość inwestycji wynosi 484 477,99 zł. 

Pani Banaszewska poinformowała, że termin złożenia ofert ustalono do 20 lutego. 

 

Specyfikacja istotnych warunków zamówienia stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu na wykonanie robót 

budowlanych na zadaniu „Termomodernizacja budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 

3. Sekretarz – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 

5. Członek Komisji – Aneta Sonnenfeld 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym 

Mieście Lubawskim do wykonywania zadań związanych z realizacją pilotażowego 

programu „Aktywny samorząd”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Projekt uchwały uzupełniono w podstawie prawnej o 

sformułowanie: „w Nowym Mieście Lubawskim”. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że uchylenie poprzedniej uchwały wiąże się z powołaniem nowej 

dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 
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Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ostatecznego rozliczenia dotacji podmiotowych przekazanych dla 

niepublicznych jednostek systemu oświaty w 2017r. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

 

Pani Orłowska poinmformowała, że dotacje otrzymują dwie szkoły tj. Zaoczne Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych oraz Niepubliczna Szkoła Podstawowa Specjalna w Nowym 

Mieście Lubawskim. Wyjaśniła, że Zaoczne Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych miało 

przyznaną dotację w trzech różnych wysokościach tj. od stycznia do marca – 121,67 zł, od 

kwietnia do października – 136,46 zł oraz od listopada do grudnia – 107,39 zł. Dodała, że 

różne kwoty dotacji w roku 2017 wynikają z aktualizacji stawki. Poinformowała, że od           

1 stycznia 2018r. jest nowa ustawa o finansowaniu zadań oświatowych, w której są zapisy 

dotyczące dotacji dla niepublicznych jednostek. Dodała, że na sesję lutową zostanie 

przekazany projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie dotacji dla niepublicznych jednostek 

systemu oświaty. Nadmieniła, że w tym roku dotacja dla Zaocznego Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych nie będzie rozliczana miesięcznie tylko rocznie, ponadto 

jednostka otrzyma w całości subwencję. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarzadu i przejął prowadzenie obrad/ 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 7 zwiazany jest z długotrwałym zwolnieniem  

lekarskim nauczyciela w ZSZ w Kurzętniku. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 
 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Nowomiejski. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że nie będzie wypłacany nauczycielom jednorazowy dodatek 

uzupełniający. Dodała, że powyższą informację przedkłada się Radzie Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim, Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie, dyrektorom szkół oraz 

związkom zawodowym. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

podstawowej kwoty dotacji dla Zaocznego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

oraz dla Niepublicznej Szkoły Podstawowej Specjalnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pani Orłowska omówiła informację, która stanowi załącznik nr 5. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Polskiego 

Związku Działkowców w sprawie dotacji na program telewizyjny pt. „Rodzinne ogrody 

działkowe Warmii i Mazur”. 

Pan Starosta stwierdził, że powiat nie posiada środków na cel wskazany we wniosku. 

Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Starosty i rozpatrzyli wniosek 

negatywnie. 

Wniosek Polskiego Związku Działkowców stanowi załącznik nr 6. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Grzywacz zapytała, czy remont szpitala jest już rozpoczęty.  

Pan Starosta odpowiedział, że oddziały zostały przeniesione, natomiast umowa z wykonawcą 

została podpisana w poprzednim tygodniu. 

Pani Grzywacz zapytała na kiedy pan Starosta przewiduje spotkanie w sprawie szpitala. 

Zapytała czy w spotkaniu będą uczestniczyli tylko Wójtowie. 

Pan Starosta odpowiedział, że zaproszeni zostaną również przewodniczący Rad Gmin. 

Pani Grzywacz stwierdziła, że być może warto byłoby zaprosić również kierowników      

POZ-ów. Dodała, że należy porozmawiać z kierownikami POZ-ów w kwstii dotyczącej 

obsady kadrowej w szpitalu w porze nocnej.  

Pani Wicestarosta poinformowała, że uczestniczyła w posiedzeniu Rady Nadzorczej  Szpitala 

Powiatowego, gdzie była omawiana m.in. sytuacja kadrowa szpitala. Dodała, że dyrektor 

szpitala informował, że POZ-y podbierają lekarzy. 

Pani Grzywacz stwierdziła, że odpowiedzialność za leczenie szpitalne leży po stronie powiatu 

i niestety jeśli sprawa nie zostanie nagłośniona i nie zostanie w/w kwestia przedstawiona na 

spotkaniu to będzie pełne przyzwolenie na tego typu metody. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                  Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                         


